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Goedemorgen College Burgemeester en Wethouders Gemeente Heemskerk, 
 
Onderstaande heb ik zojuist ook aan alle Fractievoorzitters van de Gemeenteraad gestuurd. 
 
Langs deze weg richt ik me tot u allen als brede vertegenwoordiging van de Gemeenteraad 
Heemskerk. Ik wil via dit bericht mijn grote zorgen uiten -die gedeeld worden met mijn 
medebewoners, maar dit bericht is op persoonlijke titel- over de plannen rondom 
Tolhek/Assemburg/Oud Haerlem. Deze plannen gaan namelijk een enorme impact geven op 
mijn woonplezier, privacy en daarnaast voorzie ik grote planschade en waardedaling door de 
voorgenomen plannen van de Gemeente. Eerste gesprekken lijken dit vermoeden al te 
bevestigen. Meerdere jaren van bouwoverlast zullen ons woonplezier elimineren. Dat hebben 
we ervaren bij de veranderingen van de Tolweg. Daarnaast heb ik behoorlijk veel zorgen over de 
manier waarop de Gemeente de bewoners betrekt in het 'participatieproces' en hoe serieus de 
inbreng van mij/ons als bewoners binnen dit project worden meegenomen. 
 
Hieronder een samenvatting en wat achtergronden. 
 
2016
 
Begin 2016 hebben mijn partner en ik de nog af te bouwen woning aan de Beyaertlaan 1, 1967 
NP te Heemskerk gekocht. Deze woning beviel ons helemaal qua ligging, ruimte, privacy en 
investering. Tijdens de aankoop is ons toegezegd dat het vrije uitzicht over het water behouden 
zou blijven. Dit wordt ook bevestigd door meerdere bewoners die in dezelfde periode een 
woning kochten. Aan dit water zit ook de modelbotenvereniging wat door hun activiteiten het 
woonplezier erg verhoogd. Wel is bij de aankoop gemeld dat mogelijk op termijn het gebied De 
Tolhek bestemd zou kunnen worden voor woningen. Onze tuin ligt parallel aan de Tolweg en dit 
was voorheen een mooie laan met veel bomen. Mede een argument om deze woning te kopen. 
Veel oude karakteristieke bomen die het groene karakter van de locatie verstevigde alsmede 
gevoel van privacy versterkte. 
 
 
Onze woning ligt direct naast een groot park Assumburg waar ook een kasteel ligt, 
watergebieden en een rijksmomument Oud Haerlem. Een mooie karakteristieke omgeving waar 
we veel tijd doorbrengen. 
 
 
2018
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Al vrij snel nadat wij de woning ingetrokken zijn op 3 mei 2018, bleek dat de Gemeente plannen 
had om de Tolweg aan te gaan passen. Mede om oude flats te kunnen vervangen voor drie 
moderne hogere flats. De Tolweg is een cruciale verkeersader voor verkeer vanuit Beverwijk en 
Heemskerk om van en naar de A9 en Uitgeest te komen. De verkeersbelasting op deze weg is 
zeer hoog. Nadat bekend werd wat de plannen waren, zijn we direct in verweer gegaan en zijn 
we gesprekken gestart met de Gemeente. Het groene uitzicht langs onze woning ging 
verdwijnen en hier kwam een fietspad en wandelpad (houten vlonder constructie) voor in de 
plaats. Dit heeft directe gevolgen voor de privacy achter onze tuin en het was onze verwachting 
dat we tijdens en na de werkzaamheden veel meer overlast zouden gaan ondervinden. Ook op 
basis van onze eigen analyses qua verkeersroutes en tellingen bestond er geen noodzaak voor 
de uitbereiding van een fietspad en wandelpad. Hier zijn door de Gemeente ook geen studies 
naar gedaan. Daarnaast waren wij enorm bang dat veel groen uit onze omgeving zou gaan 
verdwijnen. Wij hebben ons behoorlijk verzet, maar alle punten waren volgens de Gemeente 
allemaal niet zo. Het zou geen extra overlast veroorzaken, het groen zou volledig terugkomen, 
privacy zou niet in gevaar komen, etc. Ook vond de Gemeente het van groot belang om de 
toegang van Heemskerk voor de toekomst een mooie stijlvolle uitstraling te geven. De 
modelbotenvijver in combinatie met de vlonders zou dit beeldbepalende karakter moeten gaan 
vormen. Al onze argumenten ten spijt heeft de Gemeente toch doorgedrukt en hebben wij 
helaas bevestiging gekregen op al onze punten. Wij wonen hier namelijk en hebben direct 
inzicht in wat er plaatsvindt in dit gebied. 
 
Tijdens de aanleg is onze hele net aangelegde tuin verzakt, hebben we een jaar lang stevige 
overlast gehad, zijn net aangelegde bloembakken beschadigd geraakt en hebben we een jaar 
lang nauwelijks gebruik kunnen maken van onze tuin. We hebben serieus overwogen om het 
huis toen te gaan verkopen. In onze overleggen met de Gemeente zijn we uiteindelijk 
overeengekomen dat een extra muur geplaatst zou worden, alle schade door de Gemeente 
hersteld zou worden en we een privacy verbeterende maatregel achter in onze tuin zouden 
krijgen. De Gemeente is deze afspraken nagekomen. Ons woonplezier is echter enorm 
aangetast alsmede het vertrouwen dat de Gemeente bereid is te luisteren naar bewoners die 
echt onderbouwen wat hun standpunt is. 
 
Tot op de dag van vandaag zijn we niet blij met deze verandering, maar hebben ons erbij neer 
moeten leggen. Overlast van de Tolweg is toegenomen, gevoel van vrijheid en privacy is 
substantieel minder, groene karakter is volledig verdwenen en het vertrouwen in de Gemeente 
is weg. Onze woning en vrij uitzicht maakt nog iets goed!
 
   
2021
 
In februari 2021 is door de Gemeenteraad unaniem een nieuwe Omgevingsvisie 2040 
aangenomen. 
 
Medio augustus 2021 kregen we een schriftelijke uitnodiging van de Gemeente om inspraak te 
mogen hebben in nieuwe plannen vanuit de Gemeente om woningbouw te gaan realiseren in 



Park Assumburg/Tolhek/Oud Haerlem. De eerste bijeenkomst hiervoor was gepland op 11 
september. Hier ben ik, net als bij alle overige bewonersbijeenkomsten, aanwezig geweest. In 
deze bijeenkomst werd door vertegenwoordigers van de Gemeente het proces beschreven en 
hoe de inspraak eruit zou zien. Ze hebben proberen duidelijk te maken dat het nieuwe plan om 
woningen te realiseren de uitkomst moest worden van bijdragen en inzichten door alle 
belanghebbenden; participatie! Naast bewoners zijn dit ook meerdere sportverenigingen, het 
rijk vanwege rijksmonumenten, manage nu gesitueerd aan de andere kant van Heemskerk, de 
Politie in verband met een Politie Opleiding Centrum tevens ME uitrijlocatie en daarnaast 
toezeggingen om minimaal 750 woningen in Heemskerk extra te bouwen waarbij er circa 250 -
geen doel, maar streven- in dit gebied gepositioneerd moeten worden. Vanaf het eerste 
moment ben ik zeer sceptisch geweest over deze participatie en het proces en helaas krijg ik 
gelijk, schijnvertoning! 
 
Tijdens de eerste bijeenkomst werd al snel duidelijk dat er nauwelijks tijd was voor goed overleg 
tussen bewoners en belanghebbenden omdat de politieke druk hoog was. Het plan moet voor 
december in de Gemeenteraad liggen in verband met aankomende verkiezingen. De emotionele 
en financiële belangen van ons als bewoners zijn daarbij ondergeschikt. Daarnaast bleek ook dat 
alle inbreng meegenomen zou worden, maar als de Gemeenteraad het niet goed vond ze het 
van tafel zouden vegen om alsnog hun eigen plannen doorvoeren. Ook bleek al snel dat er reeds 
toezeggingen gedaan zijn naar de Politie, voetbalvereniging ODIN en de schaatsclub Kees 
Jongert. Inbreng van bewoners is dus laat en ondergeschikt ondanks de mooie uitingen. 
 
Tijdens deze sessie heb ik specifiek gevraagd of de vijver achter onze woning onaangeroerd zou 
blijven en dat werd door de vertegenwoordigers van de Gemeente tot twee keer toe bevestigd. 
Op verzoek om notulen te maken werd door de Gemeentevertegenwoordigers negatief 
gereageerd met als gevolg dat we niet terug kunnen lezen wat er besproken is. Meerdere 
bewoners kunnen dit echter bevestigen!
 
Uiteindelijk hebben we als bewoners een extra sessie afgedwongen om een vertegenwoordiging 
te kiezen en samen te bepalen wat voor ons belangrijke punten zijn als er verder gegaan zou 
worden met de ontwikkeling van het gehele gebied. Deze punten zouden door een 
landschapsarchitect in twee schetsen uitwerkt worden waarop we kunnen reageren. 
 
Op 27 september zijn een groot aantal bewoners in het gemeentehuis bij een gekomen om 
samen met vertegenwoordigers van de Gemeente onze eisen/wensen/etc. te definiëren. Ook 
hier was ik bij aanwezig. Zie foto hieronder van de flipovers waarop de uitkomst staat. Naast 
meerdere punten is overduidelijk dat we geen woningen in de vijver willen. 
 



 
Op 30 september is er een ontwerpsessie geweest met alle stakeholders waaronder de 
vertegenwoordiging van de bewoners van de Beyaertlaan. Tijdens deze sessie zijn 6 groepen 
aan de gang gegaan en deze groepen hebben in totaal 6 voorstellen gemaakt om inrichting van 
het gebied mogelijk te maken. Hierbij is geen enkel voorstel gedaan om de vijver achter onze 
woning te veranderen. De vijver en de modelbotenvereniging zouden in alle schetsen 
onaangetast blijven. 
 
Op 8 oktober is er een zienswijze van de bewoners naar de Gemeente verstuurd. Dit op basis 
van de onderlinge gesprekken en een enquête die onderling gehouden is. 
 
Op 21 oktober is het ontwerp van de landschapsarchitect ontvangen met daarin twee schetsen. 
In beide schetsen wordt de vijver achter onze woning volgebouwd met woningen. Hier was ik 
enorm door verrast net als alle andere bewoners van de Beyaertlaan. Op 25 oktober zijn alle 
bewoners bijeengekomen om een gezamenlijke reactie te formuleren richting de gemeente. 
Hierbij waren geen vertegenwoordigers van de gemeente. In deze sessie is onze unanieme 
onvrede over het plan, proces en handelen van de gemeente geuit en gedeeld. 
Helaas blijken uit de laatste schetsen van de architect dat de woningen zelfs -ondanks aangeven 
niet de vijver te bebouwen en al helemaal niet met hoogbouw- 4 appartementencomplexen zijn 
die nagenoeg direct achter onze woningen komen. Bizar vind ik dit! 
 



  

 
Op 30 oktober hebben wij als bewoners onze gezamenlijk reactie gegeven bij de Gemeente met 
daarin opgenomen een alternatief plan wat ons inziens voldoet aan de uitgangspunten voor het 
nieuwe project. Het is nu wachten op een reactie van de Gemeente want die heeft hier 
inhoudelijk nog niet een keer op gereageerd.  
 



Op 12 november heeft er een gesprek plaats gevonden waarbij de nieuwste schets van de 
architect zijn besproken en toegelicht. Hier is door ons op gereageerd. Duidelijk is geworden dat 
dit geen behoorlijk participatieproces is en daarmee m.i. niet getuigd van behoorlijk bestuur! 
 
Donderdag j.l. is de laatste (definitieve?) schets voorgelegd aan de raad. Dit heeft voor mij 
bevestigd dat er absoluut niets gedaan wordt met de inbreng van de bewoners. Ondanks het 
feit dat nergens in geen enkele schets vanuit het participatieproces woningen/appartementen 
zijn getekend en deze er door de landschapsarchitect toch in geplaatst zijn, doet ons sterk 
vermoeden dat hier andere belangen spelen waarbij de gemeente of zijn vertegenwoordigers 
geen open kaart spelen. De toelichting op de schets en het proces door de landschapsarchitect 
vond ik persoonlijk erg zwak en er zaten m.i. ook behoorlijk veel hiaten in danwel ontbraken er 
solide onderbouwingen. Mijn onderstaande vragen zijn ook niet beantwoord:

• Tolweg is de drukste weg in Heemskerk en zorgt voor ontsluiting. Door hier extra 
woningen te plaatsen wordt de belasting hoger en neemt het onveilige karakter alleen 
maar toe. Hoe gaan deze additionele risico's geminimaliseerd worden, maar ook hoe 
denken ze erover om deze zwaar belaste weg een dorpskarakter te geven? Er is net na 
jaren gesteggel een gemoderniseerde Tolweg gekomen die nu wederom op de schop 
moet!?...dit komt totaal niet over als handelen vanuit een lange termijn beleid/visie.

• Opmerkingen en inbreng van huidige bewoners zie ik echt nergens -of slechts minimaal- 
terug in de opmerkingen, toelichtingen of uitgewerkte schetsen. Het komt vooral over 
als een heel mooi uitdagend project voor een landschapsarchitect, maar ogenschijnlijk is 
er weinig tot geen moeite gedaan door deze architect om echt de inbreng van de 
belanghebbenden te doorgronden en dit op een gepaste manier in het plan te 
projecteren.  

• Bij verharding door o.a. woningbouw is extra water noodzakelijk. Waarom dan niet de 
bestaande waterpartijen in takt laten en daar verder op uitbreiden. Over het huidige 
plan is toch ook door architecten nagedacht lijkt me. Specifiek inhoudelijk; waarom 
appartementen op bestaand water bouwen waardoor de noodzaak voor aanvullend 
water groter wordt en de ruimte voor andere mogelijkheden zwaar beperkt worden. 

• Er wordt in deze planfase al erg veel druk op verenigingen uitgevoerd om mee te 
werken. Vorige week ook een artikel in de krant van de modelbotenvereniging dat ze 
onder voorwaarden mee willen werken, maar ze worden zo onder druk gezet dat ze 
geen keus hebben. Mijn persoonlijke visie:  "Chantage op een politiek correcte manier!"

• De benutting van het park wordt door de architect echt dramatisch onderschat. Dit park 
wordt zeer intens gebruikt door heel veel verschillende doelgroepen gedurende de 
gehele dag. Door additionele woningen, zal deze benutting alleen maar groter worden. 

• Wat is nu concreet de opdracht formulering vanuit de Gemeente en wanneer is de 
invulling daarop succesvol? Het lijkt vooral een samenvloeiing van verschillende 
inzichten, moties, persoonlijke ambitites en iteraties. Hoeveel woningen is nu concreet 
de opdracht en wat wordt er nu gerealiseerd in de plannen en waarom 'over-scoren'? 
Welke belanghebbenden zijn er en welke voordelen halen zij.

• Opmerking dat niet alle belangen/wensen ingevuld kunnen worden in zo'n project snap 
ik. Toch voelt het alsof een belang van ODIN zwaarder weegt en meegenomen wordt 



dan bijvoorbeeld de belangen van bewoners, manege, etc. Het is m.i. valide om 
woningen te realiseren op het ODIN terrein om een logischere aansluiting te houden 
met de overige bewoning en sociale voorzieningen. Toch wordt dit -om ODIN tevreden 
te houden- door de architect, die de optie zelf steunde, van tafel geveegd. 

Zo kan ik nog wel even doorgaan eerlijk gezegd. 
 
Ik verzoek u dringend om de plannen te laten herzien en niet akkoord te gaan met de laatste 
schets van de architect. Ik verzoek u ook om permanent af te zien van woningbouw in de 
modelbotenvijver en deze te laten zoals hij is. Hopelijk nog met meer aanvullend groen zoals 
het tot twee jaar geleden was en het groene karakter versterkt wordt.
 
Indien u het huidige plan toch doorgaat, in welke detail vorm dan ook, vrees ik persoonlijk 
concreet voor:

1. Een nog verdere aantasting van ons woonplezier.
2. Het volledig verdwijnen van onze privacy.
3. Verdere ontgroening van onze woonomgeving.
4. Afnemende veiligheid door toenemende verkeersdrukte en overige overlast.
5. Substantiële waardevermindering van onze woning.
6. Planschade als gevolg van realisatie woningen/appartementen.
7. Jarenlange overlast als gevolg van bouwactiviteiten.

Ik, en ook mijn naaste buren, zullen er alles aan proberen te doen om dit te voorkomen. Ik hoop 
en reken echter op uw gezonde verstand als vertegenwoordiger van de bewoners waardoor 
woningen en appartementen permanent niet worden toegestaan in de modelbotenvijver. 
 
Alvast bedankt voor uw reactie. Ik ben bereikbaar voor een nadere toelichting of commentaar.
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 


